
Sērenes pagasta Iedzīvotāju padomes protokols Nr. 1 

 

Sēde notiek: 2024. gada 24. jūlijā plkst. 18:00 Sērenes pagasta sporta centrā. 

Sēdē piedalās: Māris Ziemelis, Kārlis Rupenheits, Kaspars Sloka, Ģirts 

Kalnozols, Andra Audze, Inga Marševska (attālināti). 

Uz sēdi uzaicināta biedrības ,,Sērenes ļaudis” vadītāja Edīte Osāne. 

Uz sēdi ieradušies divi Sērenes pagasta iedzīvotāji. 

Sēdē nepiedalās: Mārtiņš Rāviņš (pirms padomes sēdes nav ziņojis par 

neierašanās iemesliem). 

 

Darba kārtība: 

Sēdē notiek Sērenes pagasta Iedzīvotāju padomes (turpmāk tekstā Padome) 

priekšsēdētāja, priekšsēdētāja vietnieka un Padomes sekretāra ievēlēšana. 

Par Padomes priekšsēdētāju ievēlēts Māris Ziemelis (PAR – 5 balsis). 

Par Padomes priekšsēdētāja vietnieku ievēlēts Kārlis Rupenheits (PAR – 5 balsis). 

Par Padomes sekretāri ievēlēta Andra Audze (PAR – 5 balsis). 

 

Turpmāk Padomes sēdi vada Māris Ziemelis, lūdzot aktualizēt būtiskos 

jautājumus. 

Tiek izskatīti dažādi Sērenes pagasta iedzīvotājiem aktuāli jautājumi, Padomes 

locekļi debatē un izsaka viedokļus par iespējamiem risinājumiem. 

Padomes sēdē aktualizēti šādi jautājumi: 

1. Sērenes tautas namam nepieciešams novērst bojājumus zibens aizsardzības 

sistēmai.  

2. Sērenes centra laukumā novietotajai tērauda konstrukcijai, kas publiskos 

pasākumos pilda estrādes funkciju, nepieciešams izskatīt iespēju atjaunot bojāto 

un ekspluatācijas laikā nolietojušos apdari.  

3. Ņemot vērā nesen notikušo zādzību mēģinājumu no vairākām Sērenes pagastā 

esošajām garāžām, Sērenes pagasta iedzīvotāju drošībai nepieciešams uzstādīt 

vismaz divas videonovērošanas kameras (ņemot vērā, ka iebraukšanai Sērenē 

paredzētas divas iebrauktuves). 

4. Nepieciešams kontrolēt, kā Sērenes pagastā dzīvnieku īpašnieki ievēro ar 

normatīvajiem aktiem noteikto pienākumu savākt dzīvnieku ekskrementus. 

5. Nepieciešams kontrolēt, kā Sērenes pagastā tiek ievēroti Aizkraukles novada 

domes 2023. gada 16. februāra saistošie noteikumi Nr. 2023/2 ,,Par teritorijas 

kopšanu un būvju uzturēšanu Aizkraukles novadā”. 

6. Nepieciešams izskatīt iespēju pie Totēnu kapu kapličas uzstādīt skaņu izolējošu 

aizsargsienu. 

7. Tiltam pār Lauces upi pie bijušajām mehāniskajām darbnīcām nepieciešams 

ieplānot uzturēšanas darbus, lai autobraucēji un mazāk aizsargātie satiksmes 

dalībnieki varētu droši šķērsot tiltu.  

8. Nepieciešams uzlabot satiksmes drošību ceļa posmā no iebraukšanas Sērenē no 

Jaunjelgavas puses līdz Kalngalu krustojumam: 



• nepieciešams uzlabot satiksmes drošību Kalngalu krustojumā (ātruma 

ierobežojuma zīme; laicīgi nopļauta zāle krustojuma pārredzamībai); 

• nepieciešams uzlabot satiksmes drošību uz gājēju pārejām Sērenē – 

nepieciešams uzstādīt ceļa zīmi Nr. 535F Gājēju pāreja (ar fluorescējošu 

apmali). 

9. Nepieciešams atjaunot dzelteno ceļa apzīmējuma ,,Aizliegts apstāties un stāvēt” 

pie Sērenes pagasta pakalpojuma centra ēkas. 

10. Nepieciešams ieplānot veikt vienkāršoto asfalta seguma atjaunošanu pašvaldības 

autoceļa posmam no Sērenes tautas nama pie valsts reģionālā autoceļa P87 

Bauska-Aizkraukle līdz bijušajām ,,cāļu fermām Čiepas”. 

 

Pēc Sērenes pagasta iedzīvotāju aktuālo jautājumu debatēm, Padomes priekšsēdētājs 

Māris Ziemelis lūdza biedrības ,,Sērenes ļaudis” vadītāju Edīti Osāni informēt par 

biedrības darbību. 

/Edīte Osāne Padomei sniedza informāciju par biedrības darbu, ieplānotajiem 

projektiem. Norādīja, ka ir uzsāktas nepieciešamās darbības, lai biedrība varētu uzstādīt 

tūrisma informācijas norādi Sērenes pilskalnā. Biedrība plāno projekta ietvaros 

labiekārtot pieguļošo teritoriju pie šūpolēm - ,,priediņās”. Šobrīd biedrība izsludinājusi 

sakoptāko sētu konkursu, E. Osāne izteica gandarījumi, ka iedzīvotāji piedalās un sakopj 

savus īpašumus.  

Vienlaicīgi E. Osāne norādīja, ka biedrībai nav finanšu līdzekļu estrādes 

atjaunošanai, bet estrādes atjaunošana būtu būtiski nepieciešama Sērenei un tās 

iedzīvotājiem.  

2025. gadā plānots, ka  tiks izdota grāmata par Sēreni/. 

Padomes sēdē nolemts: 

1. nākamo Padomes sēdi plānot aptuveni 23., 24.oktobrī; 

2. uz nākamo Padomes sēdi uzaicināt Aizkraukles pilsētas un pagasta 

pārvaldnieku Aigaru Zīmeli un Jaunjelgavas apvienības pārvaldes vadītāju 

Guntu Zvaigzni-Avakovu;   
3. turpināt apzināt Sērenes pagasta iedzīvotājiem risināmos un aktuālos 

jautājumus; 

4. izveidot elektroniskā pasta adresi, lai Sērenes pagasta iedzīvotāji var 

elektroniski iesniegt savus ierosinājumus, jautājumus, ieteikumus, pretenzijas. 

Sēde slēgta 2024. gada 24. jūlijā plkst. 19.20. 

 

Padomes priekšsēdētājs   (paraksts)  Māris Ziemelis 

Padomes sekretāre     (paraksts)  Andra Audze 

 

Dokuments parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 
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